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Søknad om støtte til filmproduksjon

Forslag til vedtak:
Hovedutvalg oppvekst og kultur avslår søknaden om støtte til filmproduksjon av kortfilmen Adieu.
Søknaden blir ikke prioritert innenfor den aktuelle budsjettrammen. Karmøy kommune har ingen
tilskuddsordninger knyttet til filmutvikling- eller innspilling.

Hovedutvalg oppvekst og kultur 08.12.2021:

Behandling:
Innstillingen enstemmig vedtatt.

HOK- 043/ 21 Vedtak:
Hovedutvalg oppvekst og kultur avslår søknaden om støtte til filmproduksjon av kortfilmen Adieu.
Søknaden blir ikke prioritert innenfor den aktuelle budsjettrammen. Karmøy kommune har ingen
tilskuddsordninger knyttet til filmutvikling- eller innspilling.

Saksutredning
Sammendrag
Filmprodusent Maria Lavelle søker om kr 80 000 i støtte til å produsere kortfilmen Adieu. Filmen
handler om den jødiske forretningsmannen Moritz Rabinowitz. Den skal filmes i Etne og i
Haugesund våren 2022 og vil brukes i utdanningssammenheng på barne- og ungdomsskoler i
distriktet.
Saks- og faktaopplysninger
Neste år er det 80 år siden Rabinowitz ble deportert og drept av nazistene. Det finnes spor av
familien hans flere steder på Haugalandet. Filmen er ment som en forløper til en framtidig kinofilm
eller dramaserie. Målgruppen er 6. – 10. klasse,
Filmen vil bli på 25 minutter. Har et budsjett på kr 2,8 mill. Filmen vil ha fokus på mot, utenforskap
og ytringsfrihet. Produksjonen vil sysselsette flere fra vår region: produsent Maria Lavelle, regissør
Johannes Vikse Pedersen, fagkonsulent Arne Vestbø, filmfotograf Helge Kallevik, skuespiller Maria
Tuner, komponist Susanne Aubert. Filmen skal sendes til flere internasjonale filmfestivaler.
Etne kommune støtte prosjektet med kr 45 000. Haugesund kommune er positive.
Kommunalsjefens konklusjon
Karmøy kommune har støttet flere prosjekter vedr. Rabinowitz. Handlingen i denne filmen skal
foregå i Skånevik hvor Rabinowitz lå i dekning. Filmen vil ta opp viktige tema som utenforskap og



ytringsfrihet. Det er ingen tilknytning til Karmøy i handlingen. Karmøy kommune har ingen 
tilskuddsordninger knyttet til filmutvikling- eller innspilling. Kommunen kan vurdere å bruke filmen 
i Den kulturelle skolesekken når den foreligger. Anbefaler derfor ikke å prioritere filmen innenfor 
den aktuelle budsjettrammen. 
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